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§ 150 MSN 2022-91 

Tilldelningsbeslut i upphandling om anlitande av konsult 

för energi- och klimatrådgivning för Nacka och Värmdö 

Kommun 

Beslut 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden beslutar att genom förnyad konkurrensutsättning anlita 

WSP Sverige AB för uppdraget Energi- och klimatrådgivare för Nacka och Värmdö 

kommun, enligt villkoren i dynamiska inköpssystemet med diarienummer KFKS 2017/795. 

 

Paragrafen förklaras omedelbart justerad. 

Ärendet 
Nacka kommun genomför upphandling av Energi- och klimatrådgivare eftersom 

kommunens befintliga avtal för tjänsten löpte ut 2022-06-30 och inte kunde förlängas 

ytterligare. För avtalet gäller nedanstående avtalstid och uppskattat avtalsvärde: 

 

• Avtalstid: 2022-09-01 – 2022-12-31, med option på förlängning om 1+1 år till och 

med som längst 2024-12-31. 

• Avtalsvärde: totalt 2 000 000 kronor under totala avtalstiden ovan. 

 

Anbudsutvärderingen väger samman både pris och kvalitativa aspekter. 

 

Under upphandlingen har ett anbud inkommit. Det inkomna anbudet uppfyller samtliga 

ställda krav, samt uppfyller ställda mervärdeskriterier. Kommunen föreslås därför tilldela 

avtal till den anbudsgivare som inkommit med anbud. 

 

Ingen avtalsspärr tillämpas i denna upphandling då den skett genom en förnyad 

konkurrensutsättning inom kommunens dynamiska inköpssystem för tekniska konsulter 

(DIS). 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse den 18 augusti 2022 

Yrkande 
Peter Zethraeus (M) yrkade bifall till enhetens förslag till beslut. 

Beslutsgång 
Miljö- och stadsbyggnadsnämnden beslutade i enlighet med Peter Zethraeus yrkande att 

bifalla enhetens förslag till beslut.   
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Protokollsanteckningar 
Christina Ståldal lät anteckna följande för Nackalistan: 

”Nackalistan har några kritiska synpunkter i ärendet och förfarandet. Varför gick man inte 

vidare för att få ett större urval av intressenter? Gjorde man ett val mellan att ha det i egen 

fast kommunal verksamhet jämfört med dyrbara konsulttimmar? Nackalistan skulle föredra 

att ha en mer i kommunen förankrad verksamhet som kan arbeta in sig i kommunen och 

påverka miljömässigt, dess invånare och företag. Tidsperspektivet för att nå klimatmålet är 

kort och allmänt behöver Nacka göra mer. Vid stort behov hos allmänheten förutsätter vi 

en ökad tidssatsning.” 

 

Johan Westerlund lät anteckna följande för Miljöpartiet:  

Att ta hem klimatkompetens och ha den inhouse istället är Miljöpartiets generella politik. 

Vi behöver höja kompetensen i Nacka i dessa frågor och vara mer drivande här. Det här är 

en dyr upphandling för en begränsad tjänst som skulle givit mervärde för kommunen att ha 

som kompetens i huset istället. 

 

Rolf Wasteson lät anteckna följande för Vänsterpartiet: 

”Vänsterpartiet har länge pläderat för att kommunen ska bedriva en egen klimat- och 

miljörådgivning med uppsökande verksamhet. Det är också något som vi lagt medel för i 

våra budgetförslag. Det finns goda skäl till att kommunen själva ska bedriva verksamheten, 

bl.a. genom lokalkännedom.” 

 

- - - - - 

 


